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WOJEWÓDZTWA WIELKOPOLSKIEGO 

Filip Kaczmarek 
 

Poznań, 17 lipca 2020 r. 
 
 
 

Szanowny Pan  

Marek Woźniak 

Marszałek Województwa Wielkopolskiego 

 
 

Zapytanie 
 
Na podstawie art. 23 ustawy o samorządzie województwa składam zapytanie 

w sprawie respiratorów dla Wielkopolski. 

 

Opis stanu faktycznego: 

 

Z informacji publicznych wynika, że w związku z pandemią COVID-19 

Ministerstwo Zdrowia nabyło w kwietniu b.r. 2 200 respiratorów firm Bellavista i 

Meckis, które – zgodnie z umową – miały zostać dostarczone do końca czerwca b.r. 

 

Pytania: 

1. Ile z tych respiratorów trafiło do placówek podlegających Marszałkowi? 

2. Czy Marszałek dysponuje wiedzą ile z ww. respiratorów trafiło do innych 

placówek w Wielkopolsce? 

3. Czy Ministerstwo Zdrowia konsultowało z Marszałkiem sposób 

rozdysponowania respiratorów na terenie Wielkopolski? 

 

 

 
Z poważaniem, 

[Filip Kaczmarek] 

al. Niepodległości 34, 61-714 Poznań, tel. 61-626-70-30 fax 61-626-70-31, e-mail: sejmik@umww.pl 
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